
Till Ludd’s föreningsmöte 10’e oktober 2019 

Preposition angående införande av kaffeavgift. 
 
Föregående verksamhetsår har styrelsen diskuterat införande av en avgift på 
LUDD:s kaffe för att bekosta den ökade kostnaden som uppstod med den ‘nya’ 
maskinen. Denna diskussion togs vidare till detta år. 
 
Styrelsens åsikt i frågan landade i två delar med olika motivering. 
 
LUDD har vid flera tillfällen haft problem med att icke-medlemmar kommit in på olika 
sätt och utnyttjat tillgängligheten till kaffe. För att förhindra detta är det bra att kunna 
försäkra sig att det bara är medlemmar som får tillgång. Detta går att lösa på 
liknande sätt som vi redan idag använder till vår lokal T1, via RFID-autentisering 
genom LTU-kort kopplat till ditt Bosch-konto. 
 
Denna lösning hade även kunnat användas för att ta fram statistik på hur mycket 
som går åt, vilka perioder som är mer intensiva, när det passar sig att ta maskinen ur 
drift för service, etc. 
 
Till detta ser styrelsen att det är bra ifall det införs en avgift på en symbolisk summa 
för att i någon mån minska de kostnader som följt med överanvändning.  
 
 
Därför yrkar styrelsen att mötet beslutar att: 
 

1. Införa RFID-autentisering vid användandet av kaffemaskinen genom LTU-kort 
kopplat till Bosch-konto. 

2. Införa en kostnad för kaffe och choklad. 
3. Fastslå kostnaden till 50 öre koppen.  
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